
 

 
 

纽约华裔发育障碍家庭网络支持聚会 
 
纽约“家长互助”非常高兴地宣布将针对华裔发育障碍子女的家庭提供普通

话的线上服务项目，这个项目将由“家长互助”的父亲支持小组联系人冯斌

先生主持，将对纽约州各种年龄各种残障的华裔家庭开放，欢迎参加！ 
 

五月十八日星期六晚上 8 点 
 

您必须要注册后才能参加活动： 
 

https://us02web.zoom.us/meeting/register/tZIvcuiqqT0vH9Fxm3Bs71-
soDP76m5zwgky#/registration 

分享抚养残障子女的经验，挑战和成功的喜悦.  
相濡以沫，提供情感支持。提供所需要的信息，资源和支持。 

 
如有问题请联系冯斌先生 

bfeng@ptopnys.org 
 
 

www.ptopnys.org 
 

mailto:bfeng@ptopnys.org
http://www.ptopnys.org/


 

 
 

Online Parent Group for Chinese speaking families.  
 

Parent to Parent is excited to announce the launch of a online support group 
tailored specifically for Chinese-speaking parents who have children with 

developmental and physical disabilities. Lead by our Fatherhood Engagement 
Coordinator, Bin Feng, this group is open to parents of children of any age or 

disability who speak Chinese (Mandarin). 
 

Saturday May 18th 8:00 PM 
 

You must pre-register to join us: 
https://us02web.zoom.us/meeting/register/tZIvcuiqqT0vH9Fxm3Bs71-

soDP76m5zwgky#/registration 
 

Share experiences, challenges, and successes in raising children with 
disabilities. Provide emotional support and encouragement to one another. 
Access resources, information, and guidance relevant to your child's needs. 

 
Questions? Please contact 

Bin Feng 
bfeng@ptopnys.org 

 
 

www.ptopnys.org 
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